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Utebelysningen	
Som	 ni	 säkert	 märkt	 har	 vi	 tre	
lyktstolpar	som	f.n.	inte	fungerar.	Två	av	
dem	 är	 sönderslagna.	 Vi	 kommer	 inom	
kort	att	prova	 två	 typer	av	armatur	och	
därefter	 installera	 lämplig	 sort,	 som	
dessutom	 ska	 vara	 svår	 att	 sabotera.	 I	
samband	 med	 detta	 byter	 vi	 till	 LED-
lampor,	 vilket	 medför	 lägre	
strömförbrukning	och	längre	hållbarhet.	
	
Tvättstugan	
I	maj	installerades	inspektionsluckor	för	
ventilationsrören	 i	 torkskåp	 och	
torktumlare.	Vid	inspektion	med	kamera	
upptäcktes	 då	 ett	 brott	 på	
ventilationsröret	 i	 marken	 utanför	
huset,	 vilket	 medfört	 att	 tumlaren	 helt	
saknat	 ventilation.	 Detta	 upptäcktes	 tre	
dagar	 innan	 den	 10-åriga	 byggarantin	
gick	 ut.	 Riksbyggen	 tog	 på	 sig	 ansvaret	
och	grävde	upp	och	lagade	röret	på	kort	
tid.	 Därmed	 torkar	 tumlaren	 bättre	 och	
kan	 förhoppningsvis	 hålla	 ännu	 några	
år.	
	

Terrasserna	
De	 återstående	 felen,	 som	 enligt	
besiktningsprotokollet	 skulle	 varit	
åtgärdade	 den	 20	 juni,	 kvarstår	 trots	
upprepade	 påminnelser	 till	 Riksbyggen	
och	 Peab.	 Det	 gäller	 bl.a.	 plåtdetaljer,	
kontroll	 av	 bräddavlopp	 och	 fel	 på	
elkabel	 för	 uppvärmning	 av	
avrinningsrör.	 Vi	 väntar	 nu	 på	 att	 Peab	
hör	av	sig	igen.	
	
	
Har	ni	lagt	märke	till	att	det	blommar	i	rabatten	vid	
norra	sophuset	och	att	någon	sköter	om	den	och	
vattnar?	Det	är	Kerstin	Rylöf	i	9an	som	självmant	tagit	
på	sig	uppgiften	att	hålla	snyggt	där.	Tack	Kerstin!	

Öppen	fiber	
Från	 och	 med	 september	 finns	 det	
möjlighet	 att	 välja	 olika	 alternativ	 av	
Telia	 Öppen	 Fiber	 upp	 till	 1	 Gbit.	 Det	
innebär	 att	 man	 också	 kan	 välja	 bland	
deras	 övriga	 tjänsteleverantörer,	 t.ex.	
Bahnhof.	
Vårt	 förmånliga	 gruppavtal	 med	
Comhem	 gäller	 dock	 fortfarande,	 vilket	
innebär	en	rabatt	på	300	kr/månad	och	
50/10	Mbit	gratis	internet.	Avtalet	gäller	
till	nästa	år.	
	
Höststädningen	
Den	 sedvanliga	 höststädningen	 blir	 i	 år	
lördagen	 den	 28	 oktober.	 Vi	 får	
hoppas	att	 snön	 inte	hunnit	komma	då!	
Förra	 året	 städade	 vi	 en	 vecka	 tidigare,	
men	då	hade	löven	fortfarande	inte	fallit	
av	träden,	utan	låg	sedan	kvar	fastfrusna	
på	 marken	 resten	 av	 vintern.	 Anslag	
sätts	upp	i	portarna	som	vanligt.	
	
Årsmötet	
Den	 23	 november	 kl	 19.00	 håller	 vi	
årsmöte.	 Lokalen	 är	 densamma	 som	
förra	 året:	 Kilsmogatan	 1B.	 Kallelse	 i	
form	av	anslag	sätts	upp	i	portarna	i	laga	
ordning.	
	

	


